
JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Dunavarsány Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Dunavarsányi Közös 
Önkormányzati Hivatal Nagytermében, 2014. április 15-én, 1710 órakor megtartott rendes, nyílt 
üléséről.  
 
Jelen vannak:   Bóna Zoltán   polgármester 
   Gergőné Varga Tünde   alpolgármester 
   Bakos András    képviselő 
   Dr. Békássy Szabolcs  képviselő 
   Dr. Kun Lászlóné   képviselő 
   Mekler Andrea    képviselő 
   Száger Gyula    képviselő 
   dr. Szilágyi Ákos   jegyző 
   Tyukodi-Bihari Zsuzsanna  aljegyző 
 
valamint:  Dobronyi Jánosné  jegyzőkönyvvezető 
 
Bóna Zoltán polgármester: Szeretettel köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a 
testület 7 fővel határozatképes. Herczeg Mariann képviselő asszony érkezni fog, és Orbán Róbert 
képviselő úr jelezte, hogy betegsége miatt nem tud a mai ülésen részt venni. Jegyzőkönyv hitelesítésre 
felkérem Dr. Kun Lászlóné és Mekler Andrea képviselőket. Kérem, aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

41/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére Dr. Kun Lászlóné és Mekler Andrea képviselőket jelöli ki.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Bóna Zoltán polgármester: Javaslatot teszek az ülés napirendjére. A meghívóban szereplő napirendi 
pontokhoz képest az „Egyebek” napirendi pontban tárgyalnánk az Iskola átszervezésének 
véleményezését, és a napirendi pontok sorrendjében javaslok változtatást az alábbiak szerint:  
1. Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadási 

rendelet megalkotására 
2. Javaslat a 2013. évi költségvetési pénzmaradvány jóváhagyására 
3. Tájékoztató a Dunavarsányi Napok rendezvénysorozatról 
4. Javaslat pályázat kiírására a felsőfokú oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok anyagi 
támogatásáról szóló 35/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet alapján 
5. Javaslat a Gyertyaláng Kegyeleti Szolgálat Temetkezési Kft. 2013. évi beszámolójának 
elfogadására 
6. Javaslat a Medical-Provisor Központi Orvosi Ügyelet Kft. 2013. évben végzett tevékenységéről 
szóló beszámoló elfogadására 
7. Javaslat a Medical-Provisor Központi Orvosi Ügyelet Kft-vel kötött vállalkozási szerződés 
módosítására 
8. Javaslat a 2014-2020. évi Hulladékgazdálkodási Terv összeállítására vonatkozó ajánlat 
elfogadására 
9. Javaslat a Corvinus Egyetemmel együttműködési megállapodás megkötésére 
10. Javaslat az Egészségház festésére és a Trianon-emlékpark felújítására 
11. Javaslat fogászati röntgengép elhelyezése érdekében épület átalakítására  
12. Javaslat a Települési Értéktár Bizottság Szervezeti és Működési Szabályzatának meghatározására 
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13. Javaslat a Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői pályázatának elbírálására és új 
pályázat kiírására 
14. Javaslat a FITO-MEDICA Kft-vel kötött haszonbérleti szerződés módosítására 
15. Javaslat az önkormányzati társulások társulási megállapodásainak, valamint alapító okiratainak 
módosítására 
16. Javaslat a 015/3 és 015/4 hrsz-ú ingatlanok művelési ágának átminősítésére 
17. Javaslat az ún. V8-as területek telekalakítására vonatkozó ajánlat elfogadására 
18. Javaslat a Tornacsarnok tűzvédelmi rendszereinek megtervezésére vonatkozó ajánlat elfogadására 
19. Javaslat mobiltantermek építésének tervezésére vonatkozó ajánlat elfogadására 
20. Javaslat a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft. Vörösmarty u. 147. szám alatt lévő telephelyén 
megvalósítandó új épület tervezőjének kiválasztására 
21. Javaslat a 2014. évi útburkolat-felújítási koncepció elfogadására 
22. Javaslat a „Dunavarsányi Petőfi-tó Horgász Egyesület” névhasználati kérelmének elfogadására 
23. Javaslat a közbiztonság növelését biztosító térfigyelő kamerarendszer kiépítésére vonatkozó 

pályázat benyújtására 
24. Javaslat a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskola átszervezésének véleményezésére 
 
Zárt ülés: 
 
25. Javaslat a „Dunavarsány Közszolgálatáért kitüntető cím” adományozására 
Aki a napirendi pontokkal egyetért, kézfeltartással jelezze. 

 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 

 
42/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés napirendjét az alábbiak szerint 
állapítja meg:  
1. Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadási 
rendelet megalkotására 
2. Javaslat a 2013. évi költségvetési pénzmaradvány jóváhagyására 
3. Tájékoztató a Dunavarsányi Napok rendezvénysorozatról 
4. Javaslat pályázat kiírására a felsőfokú oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok anyagi 
támogatásáról szóló 35/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet alapján 
5. Javaslat a Gyertyaláng Kegyeleti Szolgálat Temetkezési Kft. 2013. évi beszámolójának 
elfogadására 
6. Javaslat a Medical-Provisor Központi Orvosi Ügyelet Kft. 2013. évben végzett tevékenységéről 
szóló beszámoló elfogadására 
7. Javaslat a Medical-Provisor Központi Orvosi Ügyelet Kft-vel kötött vállalkozási szerződés 
módosítására 
8. Javaslat a 2014-2020. évi Hulladékgazdálkodási Terv összeállítására vonatkozó ajánlat 
elfogadására 
9. Javaslat a Corvinus Egyetemmel együttműködési megállapodás megkötésére 
10. Javaslat az Egészségház festésére és a Trianon-emlékpark felújítására 
11. Javaslat fogászati röntgengép elhelyezése érdekében épület átalakítására 
12. Javaslat a Települési Értéktár Bizottság Szervezeti és Működési Szabályzatának meghatározására 
13. Javaslat a Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői pályázatának elbírálására és új 
pályázat kiírására 
14. Javaslat a FITO-MEDICA Kft-vel kötött haszonbérleti szerződés módosítására 
15. Javaslat az önkormányzati társulások társulási megállapodásainak, valamint alapító okiratainak 
módosítására 
16. Javaslat a 015/3 és 015/4 hrsz-ú ingatlanok művelési ágának átminősítésére 
17. Javaslat az ún. V8-as területek telekalakítására vonatkozó ajánlat elfogadására 
18. Javaslat a Tornacsarnok tűzvédelmi rendszereinek megtervezésére vonatkozó ajánlat elfogadására 
19. Javaslat mobiltantermek építésének tervezésére vonatkozó ajánlat elfogadására 
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20. Javaslat a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft. Vörösmarty u. 147. szám alatt lévő telephelyén 
megvalósítandó új épület tervezőjének kiválasztására 
21. Javaslat a 2014. évi útburkolat-felújítási koncepció elfogadására 
22. Javaslat a „Dunavarsányi Petőfi-tó Horgász Egyesület” névhasználati kérelmének elfogadására 
23. Javaslat a közbiztonság növelését biztosító térfigyelő kamerarendszer kiépítésére vonatkozó 
pályázat benyújtására 
24. Javaslat a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskola átszervezésének véleményezésére 
 
Zárt ülés: 
 
25. Javaslat a „Dunavarsány Közszolgálatáért kitüntető cím” adományozására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Az önkormányzat pénzügyi helyzete optimálisabb, mint várhattuk, de 
elbizakodottságra természetesen nincs okunk. A folyószámlánkon jelen pillanatban több mint 200 
millió forint van, ami azt gondolom, hogy országos viszonylatban is példaértékű. Viszont, ha 
végigszaladunk a napirendi pontokon, akkor láthatjuk, hogy ez nem marad túl sokáig így. Pénzügyi 
helyzetünkkel kapcsolatban van-e bárkinek kérdése? /Nem hangzik el kérdés/  
Lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban van-e valakinek kérdése? /Nem hangzik el kérdés/ 
 
Herczeg Mariann képviselő 1711 órakor megérkezik az ülésre, a szavazók száma 8 főre emelkedik. 
 
A napirendi pontok előtt Bóna Zoltán polgármester megköszönti a testületben születésnapos 
képviselőket, Bakos András képviselő pedig gratulál Polgármester úr országgyűlési képviselővé való 
megválasztásához. Polgármester úr megköszöni a testület, a hivatal, Jegyző úr és egyéb támogatóinak 
a segítséget és a támogatást. Bemutatja azt a bizonyságlevelet, amely tanúsítja, hogy a Magyar 
Kormány pozitív döntésének értelmében Dunavarsányt 671.364.257,-Ft adósságából maradéktalanul 
kiváltotta. /Felolvassa a bizonyságlevél szövegét/  
A következőkben beszámol a legutóbbi testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről, majd 
elmondja, hogy Faragó Károly, Dunavarsány díszpolgára az épülendő új hivatal külső megjelenésével 
kapcsolatban fogalmazott meg egy írásos kritikát. Elmondja, hogy napirendi pontra ezt a beadványt 
már nem tudta felvenni, miután engedélyes terv szakaszban van az ügy, illetve a kiviteli tervre is 
megszületett már a szerződés, és a munka folyik. Ezzel kapcsolatban már négyszemközt kifejtette az 
álláspontját Faragó Károlynak, de nemigen győzte meg. Most lehetőséget ad a téma megbeszélésére 
testületi ülés keretein belül is. Kérdezi, van-e valamelyik képviselőnek hozzáfűzni valója, illetve 
megadja a szót Faragó Károlynak.  
 
Faragó Károly: Mindig dunavarsányi voltam, és nem kötözködni akarok, mert amikor képviselő is 
voltam – úgy gondoltam – minden cselekedetemmel a községet, a várost próbáltam szolgálni. Néhány 
mondatban összefoglalom, hogy dunavarsányi polgárként milyen közéleti szerepeket vállaltam és 
töltöttem be. Még a rendszerváltozás előtt a javaslatomra nevezték át a Kilián utcát Kölcsey utcává, 
majd képviselővé választásom után kiírtam a címerpályázatot. 1994-ben kopjafát állítottunk fel a 
Hősök Terén az 1956-os hősök emlékére, én kerestem fel a fafaragó művészt, és elvittem a testület 
tagjait a 301-es parcellába. A javaslatomra történt meg az első dunavarsányi tanító emlékére történt 
emléktábla állítása, majd a millecentenáriumi ünnepség keretében egy emlékoszlop avatása a 
nagyvarsányi Petőfi Klub udvarán. 1999-ben javaslatunkra állítottak emlékhelyet Ady Endrének, 
egykori kedvelt helyén, a Vészy kúria helyszínén. Javaslatunkra 2000-ben neveztek el Szent Istvánról 
teret Dunavarsányban, amit még az MTI is leközölt. Csak azért soroltam fel ezeket, hogy nem öncélú 
volt az, amikor mi (a Dunavarsányi Nemzeti Fórummal) bíráltuk az új hivatal épületét. Ennek a 
testületnek lejár a mandátuma, feláll, és soha többet ugyanebben a formában nem ül ide vissza. Tehát 
óriási a felelőssége a testületnek akkor, mikor egy leendő épületre igent mond. Azt találom nagyon 
nagy hibának, hogy csak a testület vitatta meg, és szélesebb körben nem vitatták meg ezt a tervet, és 
hogy a lakosság, vagy a civil szervezetek képviselői ezt nem látták. Ez nem egy atomreaktor, hogy 
erről a lakosság ne tudna mondani véleményt. Most már nem tudom, hogy mit csináljak vele, nagyon 
sokat spekuláltam azon, hogy népszavazást kezdeményezek, odaállok a Vankó bolt elé, és gyűjtöm az 
aláírásokat, hogy íme, ez a városháza, egyetértenek-e az emberek, hogy így nézzen ki? De ezt én nem 
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tartottam magamhoz méltónak, mert sohasem fordultam szembe az önkormányzattal, de a 
véleményemet hadd mondjam el. Ez az épület önmagában nem szép épület. Leginkább a középső 
részről beszélek, ami kimondottan csúnya. Úgy néz ki, mint egy elhagyott szatócsbolt, amit 
átalakítottak. Hiába mondják nekem, hogy szép, mikor nem szép, mert nincs homloka. Amelyik 
épületnek nincs homloka, nincs architektúrája, nincs arca, az miért lenne szép? Emellett egy 
formabontás is történt, mert a zászlórudakat kihelyezték az épületen kívülre, ami csak teniszpályákon, 
futballpályákon és üdülőkön szokás, egy középületnél mindig az épület homlokzatán vannak. Jó pár 
épületet kimondottan emiatt megnéztem. Mindig az épület homlokzatán vannak a zászlórudak, és ott 
van a város címere is. A városházának egy méltóságteljes épületnek kell lennie, amely a legszebb 
épület azon a településen, ahol áll. Bárhova megyünk, a templom, az iskola és a városháza az, ami 
feltűnik az embernek. Ez az épület nem fog azok közé az épületek közé tartozni, amely megnyeri az 
emberek tetszését, merem állítani. Ha népszavazásra bocsátanánk, ez az épület nem nyerné el a város 
tetszését. Még egyszer hangsúlyozom, hogy nem azért „kakeckodok”, mert én egy kommunizmust is 
túlélt ember vagyok, és jogom van rá, hanem azért, mert ezt az épületet másnak is meg kellett volna 
néznie, másnak is bírálnia kellett volna, a tervező bármennyire is jó szándékú. Én az épület belső 
részével nem is foglalkoztam, annyira nem, hogy egyet is értettem vele. Az organikus építészet 
elemeit, a fabetéteket, a boltozatos kialakítást, annál is inkább, mert Makovecz kedvelő vagyok, nem is 
bíráltam. Szívesen vettem azt, amit a belső építészeti rendszerről gondol a tervező, a gondolkodását, 
koncepcióját meg is értettem, de az épület Kossuth Lajos utcafronti része nem jó. Ott naponta elmegy 
több száz ember, és látni fogja pl. a sarkon azt a csupasz falat. Ha bármi is lesz rajta, akkor az esetleg 
megváltoztatja, de maga az alacsonysága az épületnek nem szép, olyan nyomott az egész épület. Ami 
most óvodaként funkcionál, tessék megnézni az ablakkeret és a háztető közötti távolságot, hogy jóval 
magasabb, arányosabb, mint a tervezett városháza épületnek. Nem vagyok sajnos építész, különben 
lerajzoltam volna egy másik koncepciót, de én úgy érzem, ezen valamit változtatni kellene. Zenész 
sem vagyok, de azért a szép zenét felismerem, és a csúnyát is. Köszönöm szépen, hogy meghallgattak.  
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Én természetesen elolvastam ezt a levelet, amikor megkaptuk, 
és nem vitába szállva vele, de elmondom, hogy azok a látványtervek, amelyek közkézen forognak, az 
arányokat nem érzékeltetik annyira. Az épület magasabb ennél az épületnél is, ahol most ülünk. 7,5 
méteren van fenn a gerinc, értelemszerűen a homlokzat is jóval magasabb. Ugyanúgy lépcsőkön kell 
majd felmenni, 45-50 cm-rel magasabban lesz az épület padozata, mint a külső terepszínt. A torony 
pedig 11 méter fölött van. Az óvoda épületénél jóval magasabbak leszünk, és az épület struktúrája, 
kialakítása teljes mértékben Makovecz követő. És az épület a meglévő parkhoz lett hozzáigazítva, 
annak a struktúrája, karaktere, szerkezete lett tovább gondolva a hivatal épületében, és annak 
megközelítésében. Részletekről természetesen lehet vitatkozni. Nincs az épületen még címer 
elhelyezve, ugyanis ez egy engedélyezési dokumentáció. A kiviteli tervek alatt lesznek az igazán 
érdemes részek, akár a Kossuth emléktábla méltó helyének megtalálása. A tervezés alatt is felmerült, 
hogy ezeket még végig kell gondolni és pontosítani, ezért nem is jelentek még meg az engedélyezési 
dokumentációban. A városház felirat – annak megjelenése, dominanciája – is még bármilyen 
formában alakulhat. Ezek a lényeges részletek még a kiviteli tervek folyamán fognak realizálódni. Az 
épület tömegének, formájának, magasságának, struktúrájának végiggondolása már megtörtént, és 
lezárult. Építési engedélyünk van, van egy érvényes szerződésünk a tervező céggel, és folyik a munka 
a tervezéssel kapcsolatban.  
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Csak annyit szeretnék hozzátenni, hogy az újságban is 
megjelent az új hivatalról sok minden, és a város lakossága tud róla elég régóta, hogy új hivatalt 
tervezünk. Senkitől nem jött se negatív, se pozitív vélemény az új hivatallal kapcsolatban, pedig 
hozzáférhető volt bárki számára, és nagyon sokan látták a terveket, és nem szóltak hozzá gyakorlatilag 
az emberek. Azzal pedig vitatkoznék, hogy valaki felismeri a jó, vagy a rossz zenét, mert ez szubjektív 
dolog, ugyanúgy, mint ahogy az építészet is az. Hogy egy épületet én szépnek látok, vagy nem, az is 
szubjektív megítélés kérdése. Hogy alacsony, vagy nem, ezek tények, és nem olyan alacsony, 
amilyennek esetleg a 3D-s tervrajz mutatja. De mondjuk „nyakát behúzó, kushadó, szerencsétlen 
épületnek” nem nevezhető. Elnézést azért ez a tervező úr tényleg egy Makovecz tanítvány, és volt, 
amiben szembe szálltunk vele, és hajlandó volt változtatni, de bizonyos elképzelései és irányvonalai 
voltak. Ez nem csak olyan „odaállok a tervezőasztalhoz, valamit rajzolok, és jó az nekik” dolog volt a 
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részéről, hanem igenis körbement a városban, és megnézte az épületeket még Nagyvarsányban is, 
hogy talál-e egy olyan épületet, ami meghatározó a városra nézve, hogy azt próbálja beletenni ebbe az 
épületbe. Azt mondta, hogy nem igazán vannak, illetve nagyon kevés olyan épület van, ami 
meghatározó, de megmagyarázta, hogy ő még a régi svábok építészetét is egy kicsit belecsempészte a 
tervekbe.  
 
Faragó Károly: Nem sváb falu Dunavarsány.  
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Nem sváb falu, de azért valamennyi sváb kötődés van, mert 
vannak svábok, ezt nem lehet elvitatni. Az egész tervet megmagyarázta, hogy mit, miért tervezett úgy, 
ahogy, és az egész testület egyetértésével történt az elfogadása a terveknek. Az biztos, hogy nem 
járható út, hogy közel 8000 embert végigkérdezzünk, hogy milyen épületet szeretnének látni. 
Szerintem túl erős kritikai szavak, amelyek megjelennek ebben a levélben. Én azt gondolom, hogy az 
előző terv, ami készült, sokkal rosszabb volt, legalábbis számomra, de itt előjön megint a szubjektív 
vélemény. Nem is szavaztam meg az előzőt, mert egy mediterrán jellegű, kaszárnyaszerű épület nem 
illik ide. De az szép magas volt, az biztos. Ennek az épületnek a kialakítása, a térrel való összeépítése 
nagyon mutatós, és annyira szép az egész épület, legalábbis én úgy gondolom.  
 
Faragó Károly: Amikor az ember fogalmaz, akkor nem azon igyekszik, hogy szép szavakat 
használjon, hanem igyekszik minél jobban kisarkítani a véleményét.  
A másik az, hogy Dunavarsány nem sváb falu. Itt vannak svábok is, hála Istennek, hiszen akár 
falualapítóknak is mondhatnám őket. Abszolút nem győzött meg engem Alpolgármester Asszony 
azzal, hogy az újságban megjelent a terv, mert az újságot nem olvassák. Konkrét példa rá a 
Dunavarsány története könyv. Háromnegyed része nem is olvasta, hogy megjelent a könyv, meg, hogy 
hol kell jelentkezni. Ez nem érv. Érv az lenne, ha kitennék oda az utcasarokra az épület rajzát. 
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Ez sem biztos. Mert volt már sokszor, hogy kitettük, 
kifüggesztettük a térképeket, pl. a város szerkezeti tervét hónapokra, és azt sem nézték meg az 
emberek, csak esetleg 3-4 ember. Persze, ha kész lesz a hivatal, akkor mindjárt lesz majd kritika is, 
mert a készbe a legjobb belekötni, az biztos, de addig igazán nem szól bele senki. Majd utána 
mindenki elmondja a pozitív és negatív véleményét. Én azt gondolom, hogy egy lakható, praktikus és 
szép épület lesz.  
 
Faragó Károly: Csináljunk egy próbát, legalább 2 helyre rakjuk ki, legalább vázlatszerűen, hogy mit 
szólnak hozzá az emberek. Mert az emberek véleménye már nem is számít, csak a testület, meg a 
hivatal véleménye? Hát ez nem igaz. Én is egyetlen egyszer láttam a terveket, mikor itt volt egy 
testületi ülés, és itt volt a tervező is. Akkor viccesen meg is jegyeztem, hogy mi van, elfogyott a 
malter? De nekem csak egyetlen kifogásom van, hogy az épületnek nincs homlokzata, alacsony. 
Illetve volt más is, de azt már feladom inkább, csak ne vitatkozzunk, mert a csudába kívánnak engem, 
hogy elkezdek vitatkozni.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Dehogy kívánjuk a csudába! Pontosan azokért a dolgokért, amiket itt az 
elején felsorolásképpen elmondott, a testület egyhangúlag javasolta a díszpolgári kitüntetésre. Ami a 
demokrácia elvét illeti, valóban a népfelség okán a dunavarsányi nép ezt a testületet bízta meg 
bizonyos időre, hogy mellette, helyette és érte hozzon bizonyos döntéseket, amelyek felelősséggel 
járnak. Ennek mentén tettünk javaslatot a tervezőre, a kivitelezésre és a látványtervekre itt, és volt 
kivetítés, és újságban is közzé lett téve. Be kell vallani, hogy a reakció közömbös. Sőt én úgy 
gondolom, hogy a település mindennapjaiban, életében ez egy negatív reakciókat kiváltó dolog lesz, 
így is, úgy is. Pedig így is húztuk az időt, miközben már ránk dől az épület. De ki lehet azt mondani, 
hogy semelyik testület – se az eldöntő, se a kivitelező – nem lesz attól népszerű, hogy új polgármesteri 
hivatalt épít, mert azt gondolják sokan, hogy azt magunknak csináljuk. Pedig egy épület a szolgáltatás 
milyenségét, minőségét, mennyiségét és egyebeket határozhat meg. Ahogy Alpolgármester Asszony is 
utalt rá, ez összességében a harmadik tervünk. Volt először a kultúrház és környéke, aztán készült egy 
terv a nagyobb apparátusra, és közösködni akartunk esetleg másokkal. Ez a terv a demokrácia minden 
folyamatán végigment, ebben biztos vagyok. Egyébként a tervekkel kapcsolatban itt sem volt teljes 
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egyetértés, és én most is tudnám mondani Karcsi bátyámnak, hogy nekem sem tetszik egy csomó 
minden ebből a hivatalból. Volt, akinek nem tetszett az ablak, volt, akinek az volt az ötlete, hogy 
jobbról menjünk be, meg itt vagy ott parkoljunk stb. Aztán a végén valamiféle egységet teremtettünk, 
ami nem az, mert minden szubjektív, de mégis kompromisszum született. Mint ahogy Karcsi bácsi 
zenéje nagyon tetszik Karcsi bácsinak, nekem meg nem annyira. Valaki szerint prímán lehet a 
tervezett épületben dolgozni, de kaptam olyan javaslatot, illetve bírálatot is – éppen az egyik itt ülőtől 
– aki szerint az a hivatal alkalmatlan lesz munkavégzésre. Tehát mindenkinek megvan a maga 
álláspontja. Itt most tudnám mondani azt is, hogy a kultúrházunk jó, alkalmas sok mindenre, de 
igazából 2 nő és 2 férfi külön-külön már nincs, ahol mondjuk átöltözhet egy fellépés előtt, tehát ilyen 
szempontból nem praktikus. Az egészségházunk messze van, mint tudjuk, de jár hozzá busz, amit nem 
használnak, de ezeket hagyjuk. Minden építkezésnek megvan a maga problematikája, mert ezek nehéz 
döntések. De most ezen rajta vagyunk, erre ráálltunk, és ráadásul engedélyes tervszakaszba értünk, 
ahol már nagyon nehéz lenne visszalépni. Abban biztos vagyok, hogy soha nem lesz olyan terv, ami 
mindenkinek az ízlését kiszolgálja, és mindenkinek a tetszését elnyeri. Higgye el nekem Karcsi bácsi, 
ha ez a hivatal felépül, és felavatjuk, néhány embernek könnycsepp fog kicsordulni a szeméből, és 
mivel Karcsi bácsi mindig is szívén viselte Dunavarsány sorsát, homlokzat ide, vagy oda, az egyik Ön 
lesz, ezt én garantálom. De legalább lesz hivatal. Mert ahhoz képest, amiben most ülünk, én vállalom, 
hogy szinte minden jobb.  
 
Bakos András képviselő: Csak azt akarom mondani, hogy tervező úr kompromisszum kész volt, és a 
javaslatok alapján, 2-3 dolgon tudtunk változtatni.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Bennünk sincsen teljes elégedettség. Megmondom őszintén, ha nincs 
mögöttem az a segítő, szakmai háttér, amit leginkább Aljegyző Asszony testesít meg, akkor már 
másnap összehívtam volna a testületet, hogy ez az ember ne tervezze tovább a hivatal épületét. 
Aljegyző Asszony szakmai felkészültségét és tárgyalóképességét beleszámítva láttam jónak azt, hogy 
menjünk tovább ezen az úton, mert már nem akartam én sem, hogy húzzuk-húzzuk, mert 15 éve 
mondogatjuk, hogy lépjünk már ebben a témában. Mert eddig fontosabb volt a nevelés-oktatás, az 
egészségügy, a szociális háló, a kátyú, a szennyvíztelep és még sorolhatnám. Eljött az idő, hogy most 
már ebben lépni kell.  
 
Faragó Károly: Legalább a tervező felé jelezzék az itt elmondottakat, és hogy vannak kifogásaink, 
hogy legalább gondolkozzon el.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Azt még meg lehet tenni, hogy ha Karcsi bácsi szeretné, akkor egy 
négyszemközti megbeszélést összehozunk a tervező úrral, leülnek, és Karcsi bácsi elmondja neki az 
aggodalmait, kritikáit. Hajlandó beszélgetni a terezővel? Jó lesz így? 
 
Faragó Károly: Rendben. Köszönöm szépen.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Jó, akkor megkérem Aljegyző Asszonyt, hogy segédkezzen abban, hogy 
ez a találkozó létrejöjjön. Köszönöm szépen. Térjünk át a napirendi pontok tárgyalására.  
 
1.) Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadási 
rendelet megalkotására. 
 
Bóna Zoltán polgármester: A rendelettervezetet a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság 
megtárgyalta részletesen, illetve a többi bizottsági ülésen is tárgyalták. Most Vágó Istvánné gazdasági 
vezetőnek el kellett mennie, ebből kifolyólag kérdésekre nem tud válaszolni, de ő is részt vett a 
bizottságokon. Van-e kérdés a rendelettel kapcsolatban? /Nem hangzik el kérdés/  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A könyvvizsgálói jelentés is megérkezett hozzá, ami most lett kiosztva ülés 
előtt.  
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Bóna Zoltán polgármester: Amennyiben nincs kérdés, kérem, hogy aki az Önkormányzat 2013. évi 
költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadási rendeletet a tervezet szerint elfogadja, 
kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással megalkotja:  
 
Dunavarsány Város Önkormányzat 2013. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló 5/2014. (IV. 
16.) önkormányzati rendeletet. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
2.) Javaslat a 2013. évi költségvetési pénzmaradvány jóváhagyására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Ezzel a napirendi ponttal kapcsolatban van-e bárkinek kérdése? /Nem 
hangzik el kérdés/ Aki egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének pénzmaradványát 181.213 eFt összegben 
hagyja jóvá, és a szabad pénzmaradvány felhasználásáról a későbbiekben rendelkezik, kézfeltartással 
jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

43/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő–testülete az Önkormányzat 2013. évi 
költségvetésének pénzmaradványát 181.213 eFt összegben hagyja jóvá. A szabad 
pénzmaradvány felhasználásáról a későbbiekben rendelkezik. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
3.) Tájékoztató a Dunavarsányi Napok rendezvénysorozatról 
 
Bóna Zoltán polgármester: A Humánpolitikai Bizottságra még nem volt teljesen letisztázva a 
program, amely június 3-tól 8-ig tart. Június 8-a Pünkösd vasárnap, amikor a közösségi házban lesz az 
Istentisztelet, illetve a cserkész fogadalomtétel. Abban bízunk, hogy nem lesz „búcsús feszültség”. 
Nem szeretném, hogy a búcsúsok között feszültség legyen, azért, mert bejönnek a Dunavarsányi 
Napok ideje alatt más búcsúsok, miközben a Greznár úrék kinn vannak az eszközeikkel, gépeikkel és 
portékáikkal a lefoglalt helyszínen.  
 
Szabóné Pál Orsolya mb. intézményvezető: Pedig bejönnek. Nekem az az információm, hogy 
megszületett a megállapodás, az Udvarev úr engedélyezte annak a másik cégnek, hogy kitelepüljön. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Ez már eldöntött dolog? Jó, akkor előre szólók Dunavarsány Képviselő-
testületének, illetve minden polgárnak, hogy idén itt a választás lehetősége, mert idén itt két búcsú 
lesz. Mert nem hiszem, hogy a mi kérésünkre ők levonulnak, miközben a Greznár úr a búcsútéren a 
szerződésünk értelmében rendez búcsút. Ez megint feszültséget fog szülni. Ezzel nem tudunk mit 
csinálni.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Annyit tudunk, hogy közterületre semmiféle vásáros kitelepülést nem 
engedélyezünk.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Közterülettel kapcsolatos engedélyt nem adunk ki. Idekapcsolódik, hogy 
minden vendéglátással kapcsolatos eljárást a Városgazdálkodási Kft. fog végezni a városnapok ideje 
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alatt. Bíztam a józanészben, és hogy nem lesz feszültség, hogy nem lesz több helyen búcsús 
kitelepülés, de ezek szerint nem így lesz.  
 
Szabóné Pál Orsolya mb. intézményvezető: Két tulajdonos is egyezkedett ebben a témában, mivel 
közös területről van szó. A Vankó Béla nem szeretné, de mivel az Udvarev úr már elkötelezte magát, 
így ki lesz adva a terület.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Tisztelettel javaslom a testületnek, hogy támogassa – mivel a búcsúterület 
ki van jelölve, és szerződésünk van a búcsússal –, hogy semmilyen közterületre vonatkozó árusításra 
ne adjunk ki engedélyt. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Szerintem ez így rendben van.  
Összességében 3-ával kezdődik a program a szokásos zeneiskolai megnyitóval. 4-én Trianonról való 
megemlékezés, 5-én délelőtt az iskolásoknak a szokásos színházi előadás, Helytörténeti Múzeum 
kiállítása, Közalkalmazottak Napja, 6-án 10 órától koncert az óvodásoknak, délután 6 órától kezdődne 
a helyiek, illetve az amatőr és félprofi zenekarok fellépése. Illetve fellép még Király Viktor és Péter 
Szabó Szilvia. Szombaton zenés reggeli ébresztő, utána újszülöttek polgárrá fogadása, délután Gáspár 
Laci, Demjén Ferenc, este pedig retró buli. Vasárnap pedig istentiszteletek, cserkész fogadalomtétel, 
este pedig koncert a Soli Deo Gloria Közösségi Ház 5 éves születésnapja alkalmából. Nagyvonalakban 
ezekről tudok beszámolni. Van-e bárkinek hozzáfűznivalója, javaslata? Itt hívom fel a figyelmet arra, 
hogy augusztus 19-én annak a tradicionális fesztiválnak lehetünk részesei, amihez csatlakozunk egy 
fél estére, és ez a Summerfest. Ezért értelemszerűen a 20-ai programok is 19-én lesznek. Szeptember 
27-én pedig Dunavarsány várossá nyilvánításának 10. évfordulóját ünnepeljük meg, a Szüreti 
felvonulással egybekötve.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Minden évben szoktak a civil szervezetek sátrakat állítani, meg főzni, 
sütni. Őket is ki kellene értesíteni arról, hogy idén a Városgazdálkodási Kft. csinálja a büfét, és nem 
lehet semmit főzni, hogy ez egyértelmű legyen mindenkinek, hogy ne legyen ebből konfliktus.  
 
Szabóné Pál Orsolya mb. intézményvezető: Megfogalmazódott az a levél, amit minden évben 
kiküldünk a civil szervezeteknek, intézményeknek, ahol határozottan, több mondatban meg van ez 
fogalmazva, és alá is húztam, hogy sem ételt, sem italt nem lehet készíteni, illetve forgalmazni, még 
saját célra sem. A civil szervezet ettől függetlenül kitelepülhet, és önmagát, illetve a tevékenységét, 
programját népszerűsítheti, vagy reklámozhatja.  
Itt ragadom meg az alkalmat, és szeretném megkérni a civil szervezeteket, intézményeket, hogy a 
műsorok és fellépések idejét próbálják lecsökkenteni, mert ami eddig két és fél nap volt, arra most 
másfél nap áll rendelkezésre. A megkereső levélben én azt írtam, hogy egy-egy műsorszám maximum 
15 perc lehet, próbáljuk a műsoridőt rövidre fogni, mert nem fogunk beleférni. Lesz még fellépésre 
lehetőség a Summerfesten is, hiszen ugyanaz a kör lép fel ott is.  
 
Ács Sándor, a Városgazdálkodási Kft. ügyvezetője: Szeretném a Városgazdálkodási Kft. nevében 
még azt lehetőséget is felajánlani, hogy ha a civil szervezetek szeretnének a megjelenésben a 
Városgazdálkodástól segítséget kapni, akkor természetesen a koordinációban állunk rendelkezésre, 
hogy a civil szervezeteknek is nagyjából koordinált legyen a megjelenése. Akár sátorállítás, asztalok 
elhelyezése, vagy bármi másról legyen szó.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönjük szépen.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Akkor ez is menjen ki telefonszámmal, elérhetőséggel ebben a 
megkeresési levélben.  
 
Szabóné Pál Orsolya mb. intézményvezető: Igazából mindenki magának szokta ezt intézni, ilyen 
igény nem merült még fel.  
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Bóna Zoltán polgármester: Tehát minden, ami humán, az a művelődési ház dolga lesz, és minden, 
ami szervezés, az pedig a Városgazdálkodási Kft. dolga.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Arról beszéltünk, hogy minden területhasznosítást, ami nem a művelődési 
ház sajátja, átadunk a Kft. kezébe. Ez azt jelenti, hogy bármely civil szervezetnek, amelyik a 
közterületre ki akar települni, Igazgató úrékkal kell felvennie a kapcsolatot.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Hozzáteszem, hogy a civil szervezet kitelepülése térítésmentes, aki pedig 
árulgatni akar, annak térítés ellenében lesz kiadva a terület.  
 
Szabóné Pál Orsolya mb. intézményvezető: Azt beszéltük meg Vas Zoltánnal, hogy a művelődési 
ház udvarát, tehát a belső részt fenntartjuk a civil szervezeteknek, azt pénzért nem bérelheti ki senki. 
Viszont, ha kijön a civil szervezet, és ő ott íjászatot tart, vagy bármit, azért ő nem kérhet pénzt. De 
eddig sem volt ezzel semmi gond.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm szépen. A Dunavarsányi Napokat szerintem rendesen 
megbeszéltük, erről határozatot nem kell hoznunk, mert ez csak egy tájékoztatás volt. az újságban 
egyelőre megjelenik egy kedvcsináló, aztán majd május végén egy részletes program. Térjünk át a 
negyedik napirendi pont tárgyalására.  
 
4.) Javaslat pályázat kiírására a felsőfokú oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok anyagi 
támogatásáról szóló 35/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelet alapján 
 
Bóna Zoltán polgármester: A bizottságok végigtárgyalták, elfogadták, amennyiben kérdés nincs, és 
egyetértünk a következő határozati javaslattal, hogy a Képviselő-testület  
a) a felsőfokú oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok anyagi támogatásáról szóló 35/2004. (XII. 
01.) önkormányzati rendelete alapján pályázatot ír ki a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés mellékletét képező pályázati felhívás szerint. 
b) felkéri a Polgármestert, hogy az a) pont szerinti pályázati felhívást, valamint a pályázati adatlapot 
a Dunavarsányi Napló következő számában, valamint helyben szokásos módon jelentesse meg, 
kézfeltartással jelezzük.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

44/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a felsőfokú oktatásban tanulmányokat folytató fiatalok anyagi támogatásáról szóló 
35/2004. (XII. 01.) önkormányzati rendelete alapján pályázatot ír ki a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét képező pályázati felhívás szerint. 
b) felkéri a Polgármestert, hogy az a) pont szerinti pályázati felhívást, valamint a 
pályázati adatlapot a Dunavarsányi Napló következő számában, valamint helyben 
szokásos módon jelentesse meg.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
5.) Javaslat a Gyertyaláng Kegyeleti Szolgálat Temetkezési Kft. 2013. évi beszámolójának 
elfogadására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszöntjük szeretettel az Ügyvezető asszonyt. A bizottságok ezt a 
napirendi pontot is tárgyalták, elfogadták. Van-e bárkinek kérdése?  
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Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Csak annyit, hogy elmondtam tegnap a bizottsági ülésen is, 
hogy kinn voltunk tegnap a temetőben a műszaki osztály egy dolgozójával, és átnéztük az előző évben 
vállalt feladatok teljesítését. A különböző feladatok, amiket meghatároztunk, maradéktalanul 
elkészültek. A kapuk is készen vannak. Próbáltuk erre az évre is meghatározni azokat a feladatokat, 
amelyek beleférnek a Kft. üzemeltetési körébe. Ilyen a rendrakás, a két emlékmű – Nagyvarsányon és 
Kisvarsányon – rendbetétele, az utak kezelése és rendberakása, hogy körbejárható legyen a terület. A 
világítást megjavították, a csapokkal mindig gond van, de azt is megjavították. Nagyvarsányon 
padokat hiányoltak az emberek, a Kft. azt is vállalta, hogy beszerzi, és biztosítja azokat. Tehát 
folyamatos a temetőkben a karbantartás. Nagyvonalakban megbeszéltünk mindent, és elfogadtuk a 
beszámolót.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm szépen. További kérdés, hozzászólás van-e? /Nem hangzik el 
több hozzászólás/ Aki egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Gyertyaláng Kegyeleti Szolgálat Temetkezési Kft. 2013. évre vonatkozó, jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti szakmai beszámolóját elfogadja, kérem 
kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

45/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gyertyaláng Kegyeleti 
Szolgálat Temetkezési Kft. 2013. évre vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 1. számú melléklete szerinti szakmai beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
6.) Javaslat a Medical-Provisor Központi Orvosi Ügyelet Kft. 2013. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszöntjük Ügyvezető urat szeretettel. Egy új rendszer lépett életbe 
január 1-jével, hogy amennyiben lehet, akkor délután 4-től, reggel 8-ig oldjuk meg az ügyeletet. Ezt 
sikerült megoldani. Ezért aztán sokan azt gondolják, hogy délután 4 órakor kezdődik egy másik 
rendelés. Továbbra is azt gondolom, hogy az orvosi ügyelet, mint ahogy az oktatás, a nevelés, az 
egészségügy, nem olyan szolgáltatás, mint mikor az ember bemegy az uszodába, a fitneszterembe, 
vagy étterembe. A társadalom többsége úgy tűnik nem így gondolja, de jó, ha van – hála Istennek, 
hogy megtehetjük – és szerintem jól működik.  
Amennyiben nincs több kérdés, és a Medical-Provisor Központi Orvosi Ügyelet Kft. 2013. évre 
vonatkozó szakmai beszámolóját elfogadjuk, kézfeltartással jelezzük.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

46/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét képező Medical-Provisor Központi Orvosi 
Ügyelet Kft. 2013. évre vonatkozó szakmai beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
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7.) Javaslat a Medical-Provisor Központi Orvosi Ügyelet Kft-vel kötött vállalkozási szerződés 
módosítására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Ugyanennél a cégnél maradva a szerződésben egy inflációkövető, 1,7 %-
os emelés szerepel, amit jóvá kellene hagyni. Ezzel kapcsolatban van-e kérdés?  
 
Herczeg Mariann képviselő: Lakosságarányosan fizetünk a 3 településre?  
 
Bóna Zoltán polgármester: Igen. De általában pár hónapos késéssel érkeznek a pénzek, miközben a 
cég mindig megkapja tőlünk adott hónapban a pénzét, de hát ezt már megszoktuk, mert vagyunk egy 
pár dologban gesztorok.  
Amennyiben egyetértünk azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a saját részéről hozzájárul, hogy a Medical-Provisor Kft-vel (2322 Makád, Rákóczi Ferenc utca 
10.) 2012. december 3. napján kötött, a központi orvosi ügyeleti feladatok ellátására vonatkozó 
vállalkozási szerződés 8. pontja szerinti vállalkozási díj, az előző évi éves átlagos fogyasztói árindex 
változása mértékének megfelelő mértékkel, azaz 1,7 %-kal megemelésre kerüljön. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti tartalommal a vonatkozó szerződés aláírására, 
kézfeltartással jelezzük.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

47/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a saját részéről hozzájárul, hogy a Medical-Provisor Kft-vel (2322 Makád, Rákóczi 
Ferenc utca 10.) 2012. december 3. napján kötött, a központi orvosi ügyeleti feladatok 
ellátására vonatkozó vállalkozási szerződés 8. pontja szerinti vállalkozási díj, az előző évi 
éves átlagos fogyasztói árindex változása mértékének megfelelő mértékkel, azaz 1,7 %-
kal megemelésre kerüljön. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti tartalommal a vonatkozó szerződés 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
8.) Javaslat a 2014-2020. évi Hulladékgazdálkodási Terv összeállítására vonatkozó ajánlat 
elfogadására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Ennek a tervnek a megléte a különböző pályázatainkhoz elengedhetetlen. 
Ezzel kapcsolatban van-e valakinek valamilyen kérdése? /Nem hangzik el kérdés/ 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

48/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) Dunavarsány Város Önkormányzat 2014-2020. évi Hulladékgazdálkodási Tervének 
összeállításával megbízza az Agria Nova Kft-t (3300 Eger, Cifrakapu tér 1.) bruttó 
825.500,- Ft díj ellenében a 2014. évi költségvetés egyéb költséghelyének terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
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Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
9.) Javaslat a Corvinus Egyetemmel együttműködési megállapodás megkötésére 
 
Bóna Zoltán polgármester: Az Önkormányzat, a Városgazdálkodási Kft. és a Corvinus Egyetem 
között egy olyan hármas megállapodás jöhet létre, amennyiben elfogadjuk, ami érzékenyen érintheti 
nem csak a városért aggódó polgárokat, hanem a mindennapokban errefelé járkáló, vagy itt élő 
embereket. Talán nem is nagyon fogjuk fel, hogy mit is lehetne ezekben az utcákban, vagy ezekkel a 
terekkel kezdeni. Ebből kifolyólag örültem ennek a lehetőségnek, és remélem, hogy a 
Városgazdálkodási Kft-vel is olyan együttműködés lesz, hogy egyszer ezek kiviteli szakaszba is érnek.  
 
Dr. Békássy Szabolcs képviselő: A Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság egy ízben találkozott 
és tárgyalt a Corvinus Egyetem képviselőivel, és ennek hozományaként született meg jelen 
előterjesztés. A tegnapi bizottsági ülésen Kohán Balázs bizottsági tagtársam jelezte, hogy az ő 
munkahelye, illetve a tanszékük is szívesen kötne ilyen együttműködési megállapodást 
önkormányzatunkkal a térinformatikai rendszer fejlesztése kapcsán. Ajánlottam nekik, hogy várjuk 
szeretettel őket a következő bizottsági ülésre. Ha ők is egy együttműködési megállapodási javaslatot 
tesznek le az asztalunkra, úgy gondolom, hogy azt is tudjuk támogatni.  
 
Száger Gyula képviselő: Pénzügyi bizottsági ülésen csak annyi merült fel, hogy mi lesz ennek majd 
az anyagi vonzata? Mert egyébként támogatjuk az együttműködési szerződést, de ennek lesz majd 
anyagi vonzata is? 
 
Bóna Zoltán polgármester: Igen, de az majd a tervezés szakaszában lesz, és a Városgazdálkodási 
Kft. Felügyelő Bizottsága fogadja el. Köszönöm szépen, van-e további kérdés? Amennyiben nincs, aki 
egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Budapesti Corvinus Egyetem, Tájépítészeti Karával (1093 Budapest, Fővám tér 8.) 
együttműködésben vállalja, hogy Dunavarsány Város mintaterületként a Tájépítészeti Karon folyó 
egyetemi képzés gyakorlati feladatainak állandó, valamint az élethosszig tartó tanulás jegyében a Kar 
által biztosítható felnőttképzés keretében oktatási helyszíné váljon. 
b) az a) pontban meghatározott együttműködés létrehozása érdekében a Budapesti Corvinus 
Egyetem Tájépítészeti Karával meghatározatlan időre megköti a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti Együttműködési Szerződést. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a b) pont szerinti Együttműködési Szerződés aláírására és az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére, kézfeltartással jelezzük.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

49/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Budapesti Corvinus Egyetem, Tájépítészeti Karával (1093 Budapest, Fővám tér 8.) 
együttműködésben vállalja, hogy Dunavarsány Város mintaterületként a Tájépítészeti 
Karon folyó egyetemi képzés gyakorlati feladatainak állandó, valamint az élethosszig 
tartó tanulás jegyében a Kar által biztosítható felnőttképzés keretében oktatási helyszíné 
váljon. 
b) az a) pontban meghatározott együttműködés létrehozása érdekében a Budapesti 
Corvinus Egyetem Tájépítészeti Karával meghatározatlan időre megköti a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti Együttműködési Szerződést. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a b) pont szerinti Együttműködési Szerződés 
aláírására és az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
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Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
10.) Javaslat az Egészségház festésére és a Trianon-emlékpark felújítására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Szerintem minden szép fehér az Egészségházban, de lehet, hogy az én 
szemem rossz, mindenesetre a tisztasági festés már esedékessé vált. A Trianon Emlékmű viszont 
percekre van attól, hogy elrohadjon, és összeszakadjon, rendbe kell hozni. Május végére minden kész 
lesz, ugye? 
 
Vella Zoltán beruházási és műszaki osztályvezető: Reméljük. Lehet, hogy június elejére áthúzódik, 
de reméljük hamar kész lesz.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Kérdés van-e? /Nem hangzik el kérdés/ Ismertetem a határozati 
javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) az Egészségház (Habitat u. 22-24.) tisztasági festésével és a Trianon emlékpark faszerkezeteinek 
felújítási munkálatainak elvégzésével megbízza a Zsi-Li Golden Kft-t (2336 Dunavarsány, Vasút sor 
969/27 hrsz.) bruttó 5.483.936 Ft,- vállalkozási díj ellenében a 2014. évi költségvetés egyéb 
üzemeltetés költséghelyének terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

50/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) az Egészségház (Habitat u. 22-24.) tisztasági festésével és a Trianon emlékpark 
faszerkezeteinek felújítási munkálatainak elvégzésével megbízza a Zsi-Li Golden Kft-t 
(2336 Dunavarsány, Vasút sor 969/27 hrsz.) bruttó 5.483.936 Ft,- vállalkozási díj 
ellenében a 2014. évi költségvetés egyéb üzemeltetés költséghelyének terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
11.) Javaslat fogászati röntgengép elhelyezése érdekében épület átalakítására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Volt erre már egy előterjesztés, és továbbra is javaslom, hogy főleg a 
nagyvarsányiak érdekében legyen egy fogászati röntgengép, de az az érzésem, hogy ha egy 
magáningatlanban, ráadásul egy cégnek a magáningatlanában lévő helyiséget újítunk fel, az 
problematikus egy kicsit. De az ügy érdekében támogatásra javaslom.  
 
Dr. Békássy Szabolcs képviselő: Ugyanez a kérdés merült fel a bizottsági ülésen, de Jegyző Úrtól a 
tájékoztatást megkaptuk, hogy ez OEP finanszírozott szolgáltatásként fog működni, tehát nem kell érte 
a pácienseknek fizetni, ezért támogatásra javasolta a Bizottság.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Van-e kérdés a napirendi ponttal kapcsolatban? /Nem hangzik el kérdés/ 
Aki egyet ért azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dr. Toldi-Dental Bt. (2336 Dunavarsány, Vörösmarty u. 41.) kérelmére, bruttó 550.000,- Ft-ot 
biztosít az egyéb üzemeltetési kiadás költségkeret terhére, a fogorvosi területi ellátási kötelezettség 
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vállalása tárgyában kötött megbízási szerződés keretei között a Dr. Toldi-Dental Bt. használatába 
bocsátott fogorvosi rendelő helységének, a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú 
melléklete szerinti sugárbiztonsági leírás alapján végzendő átalakításához. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az árajánlatok bekérésére, a legkedvezőbb árajánlat tevővel történő 
szerződés megkötésére és egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

51/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dr. Toldi-Dental Bt. (2336 Dunavarsány, Vörösmarty u. 41.) kérelmére, bruttó 
550.000,- Ft-ot biztosít az egyéb üzemeltetési kiadás költségkeret terhére, a fogorvosi 
területi ellátási kötelezettség vállalása tárgyában kötött megbízási szerződés keretei között 
a Dr. Toldi-Dental Bt. használatába bocsátott fogorvosi rendelő helységének, a jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti sugárbiztonsági 
leírás alapján végzendő átalakításához. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az árajánlatok bekérésére, a legkedvezőbb árajánlat 
tevővel történő szerződés megkötésére és egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
12.) Javaslat a Települési Értéktár Bizottság Szervezeti és Működési Szabályzatának 
meghatározására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Ha már meghatároztuk a Bizottság SZMSZ-ét, akkor remélem, hogy el is 
kezdi munkáját, és összeszedi a településünkön lévő értékeket. Van-e bárkinek kérdése? /Nem hangzik 
el kérdés/ Aki egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti tartalommal határozza meg a 
Dunavarsányi Települési Értéktár Bizottság Szervezet és Működési Szabályzatát és fogadja azt el. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

52/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozat meghozatalát 
segítő előterjesztés melléklete szerinti tartalommal határozza meg a Dunavarsányi 
Települési Értéktár Bizottság Szervezeti és Működési Szabályzatát, és fogadja azt el. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
13.) Javaslat a Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői pályázatának elbírálására 
és új pályázat kiírására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Nem érkezett be pályázat, és kiírunk új pályázatot. Ezzel kapcsolatban 
van-e bárkinek kérdése? /Nem hangzik el kérdés/ Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány 
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 129/2013. (VII. 16.) számú határozatával kiírt pályázatot eredménytelennek nyilvánítja. 
b) pályázatot ír ki a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 
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igazgatói (magasabb vezetői) beosztás ellátására a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 
mellékletét képező pályázati felhívás szerint. 
c) felkéri a Polgármestert, hogy a b) pont szerinti pályázati felhívást a Nemzeti Közigazgatási 
Intézet Közszolgálati Állásportálján, valamint helyben szokásos módon jelentesse meg. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatarányban az alábbi határozatot hozza:  
 

53/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 129/2013. (VII. 16.) számú határozatával kiírt pályázatot eredménytelennek nyilvánítja. 
b) pályázatot ír ki a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 
igazgatói (magasabb vezetői) beosztás ellátására a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés mellékletét képező pályázati felhívás szerint. 
c) felkéri a Polgármestert, hogy a b) pont szerinti pályázati felhívást a Nemzeti Közigazgatási 
Intézet Közszolgálati Állásportálján, valamint helyben szokásos módon jelentesse meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
14.) Javaslat a FITO-MEDICA Kft-vel kötött haszonbérleti szerződés módosítására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Nekem az előterjesztésben csak a békesség kedvéért volt az a javaslatom, 
hogy újabb 2 évre kössük meg a szerződést, de ha a Bizottság úgy látja, hogy legyen 5 év, akkor 
legyen.  
 
Dr. Békássy Szabolcs képviselő: A Fejlesztési Bizottsági ülésen ez egy hosszabb beszélgetést igénylő 
napirendként szerepelt. Ami miatt mi az 5 évet javasoltuk a Képviselő-testületnek elfogadásra, az a 
következő indokok alapján történt: A terület átsorolása folyamatban van, egy-két hónapon belül ez 
valószínűleg be is következik, onnantól kezdve a terület értéke jelentősen megnövekszik. Ezáltal a 
bérbeadási feltételek is módosulnak, a bérlők sokkal magasabb áron tudnák a területet bérbe venni. 
Viszont, ha nincs bérlő, akkor a terület gondozását, parlagfű-mentesítését nekünk kell vállalni, ami  
elég jelentős összegbe kerülne évente. Azért javasoltuk az 5 éves szerződéses viszonyt, hogy 2 év 
lejárta után nehogy abba a helyzetbe kerüljünk, hogy a terület gondozása bérlő hiányában 
önkormányzatunkra háruljon. Annak a valószínűsége, hogy 2 év lejárta után ezt a területet valaki 
mezőgazdasági hasznosításra bérbe vegye, nagyon csekély.  
 
Száger Gyula képviselő: Ugyanezt javasolta a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság is.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Arról beszéltünk még a bizottsági ülésen, ha az 5 éven belül – mert 
soha nem lehet tudni, hogy alakul a helyzet – ha bármilyen fejlesztésre kerülne sor a területen, akkor a 
bérlő ezt tudomásul veszi, és levonul a területről, és ez a bérleti szerződésben is rögzítve van.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Ez eleve benne van a bérleti szerződésben, és ez a pont nem módosul. 
Tájékoztatásul azt elmondom, hogy ez egy egyszerűsített eljárás a hatályos földtörvény alapján, de 
ebbe még a Földhivatal beleszólhat. A módosítást jóvá kell hagynia a Földhivatalnak, ebben az eseten 
kifüggesztési eljárás nincs, de még mondhatják azt, hogy ez nem működik. Ebben az esetben a 
szerződés idén december 31-én megszűnne, és új pályázatot kell kiírni, új szerződést kell kötni, de 
akkor már a magasabb érték figyelembe vételével, ami pedig a terület forgalmi értékét figyelembe 
véve havonta több millió forintot jelentene. Kicsi az esély arra, hogy így mezőgazdasági célra 
bárkinek megérné bérelni a területet. A Földtörvény abban az esetben teszi lehetővé az egyszerűsített 
eljárásnak a lefolytatását, ha csökken a haszonbérleti díj, vagy a véghatáridő módosul. A mi 
esetünkben a véghatáridő módosulásáról van szó, és a megállapított haszonbérleti díjat nem 
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csökkentjük, annak mértéke nem változik. Ha ragaszkodnánk a haszonbérleti díj emeléséhez, akkor a 
Földtörvény ellen mennénk, és akkor ebben az esetben nincs lehetőség módosításra. A szerződés 
módosítását javasoljuk elfogadásra a testületnek.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Kérdés van-e? Amennyiben nincs, akkor a bizottsági javaslatokat veszem 
figyelembe, és a következő határozati javaslatot teszem fel szavazásra:  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a saját részéről hozzájárul, hogy FITO-MEDICA Kft-vel (2336 Dunavarsány, Bartók Béla utca 
090/14 hrsz.) 2012. február 21. napján kötött, a 036/40, 036/51, 036/52, 036/55, 036/56, valamint a 
4677, 4678, 4679 helyrajzi számú ingatlanokra vonatkozó haszonbérleti szerződés időtartama 2019. 
december 31-ig meghosszabbításra kerüljön. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont és a mező- és erdőgazdasági földek forgalmáról szóló 
2013. évi CXXII. törvény szerinti tartalommal a vonatkozó szerződés aláírására, illetve az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

54/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a saját részéről hozzájárul, hogy FITO-MEDICA Kft-vel (2336 Dunavarsány, Bartók 
Béla utca 090/14 hrsz.) 2012. február 21. napján kötött, a 036/40, 036/51, 036/52, 036/55, 
036/56, valamint a 4677, 4678, 4679 helyrajzi számú ingatlanokra vonatkozó 
haszonbérleti szerződés időtartama 2019. december 31-ig meghosszabbításra kerüljön. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont és a mező- és erdőgazdasági földek 
forgalmáról szóló 2013. évi CXXII. törvény szerinti tartalommal a vonatkozó szerződés 
aláírására, illetve az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Megkérem Alpolgármester Asszonyt, hogy két percre vegye át az ülés 
levezetését, mindjárt jövök vissza.  
 
Bóna Zoltán polgármester 1819 órakor kimegy az ülésteremből, a szavazók száma 7 főre csökken.  
 
15.) Javaslat az önkormányzati társulások társulási megállapodásainak, valamint alapító 
okiratainak módosítására 
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Egy törvényességi felhívás alapján kell ezt most 
módosítanunk. Jegyző urat felkérem, hogy röviden foglalja össze az előterjesztés lényegét.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Tulajdonképpen Alpolgármester Asszony már elmondta a lényeget, ez egy 
törvényi kötelezettségünk, ezért javasoljuk a határozati javaslat elfogadását.  
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány és Térsége Önkormányzati Szennyvíztársulás Alapító Okiratát a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
b) a Dunavarsány és Térsége Önkormányzati Szennyvíztársulás Társulási Megállapodását a jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
c) az Ivóvíz-minőségjavító Társulás Alapító Okiratát a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 3. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
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d) az Ivóvíz-minőségjavító Társulás Társulási Megállapodását a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 4. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
e) a Pest Megyei Kormányhivatal Kormánymegbízott PEB/030/185-2/2014. számú törvényességi 
felhívásában foglaltakat elfogadja, tudomásul veszi. 
f) felhatalmazza a Polgármestert a módosítással egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratok, 
valamint Társulási Megállapodások aláírására és a további szükséges intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

55/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány és Térsége Önkormányzati Szennyvíztársulás Alapító Okiratát a jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
b) a Dunavarsány és Térsége Önkormányzati Szennyvíztársulás Társulási Megállapodását a 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal 
elfogadja. 
c) az Ivóvíz-minőségjavító Társulás Alapító Okiratát a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés 3. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
d) az Ivóvíz-minőségjavító Társulás Társulási Megállapodását a jelen határozat meghozatalát 
segítő előterjesztés 4. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
e) a Pest Megyei Kormányhivatal Kormánymegbízott PEB/030/185-2/2014. számú 
törvényességi felhívásában foglaltakat elfogadja, tudomásul veszi. 
f) felhatalmazza a Polgármestert a módosítással egységes szerkezetbe foglalt Alapító 
Okiratok, valamint Társulási Megállapodások aláírására és a további szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
16.) Javaslat a 015/3 és 015/4 hrsz-ú ingatlanok művelési ágának átminősítésére 
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Arról a bizonyos Méhes Kft. által elbányászott útról van 
szó. Ez egy régi ügy. Aljegyző Asszonyt megkérem, hogy pár szót mondjon az előterjesztésről. 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Javasoljuk a határozati javaslat elfogadását, amelyben egy 
földhivatali eljárás előremozdítását szeretnénk kérni a Képviselő-testülettől. Tekintettel arra, hogy ezt 
a közútként nyilvántartott területet vagy beépítetlen területté, vagy magánúttá, vagy tófelületté, tehát 
bármi olyan besorolású területté kell majd átminősíttetni, ami alapján a Képviselő-testület a már 
megkötött és a további szerződések alapján a tulajdonból kikerülhet, és az új tulajdonos bejegyzésre 
kerülhet. 
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Ismertetem a határozati javaslatot. Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 015/3 és 015/4 helyrajzi számú ingatlanok művelési ágának átminősítése iránt földhivatali 
eljárást indít. 
b) az a) pont szerinti földhivatali eljárással kapcsolatos ügyintézésre felhatalmazza a Méhes Kft-t 
azzal, hogy a földhivatali, illetve az átminősítéssel kapcsolatos egyéb eljárás költségei a Méhes Kft-t 
terheli.  
c) felhatalmazza a Polgármestert a földhivatali eljárással kapcsolatos dokumentumok, az a) pont 
szerinti átminősített ingatlanok elidegenítésére vonatkozó adásvételi szerződés aláírására, és az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
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Bóna Zoltán polgármester 1822 órakor visszaérkezik az ülésterembe, a szavazók száma 8 főre 
emelkedik.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

56/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 015/3 és 015/4 helyrajzi számú ingatlanok művelési ágának átminősítése iránt 
földhivatali eljárást indít. 
b) az a) pont szerinti földhivatali eljárással kapcsolatos ügyintézésre felhatalmazza a 
Méhes Kft-t azzal, hogy a földhivatali, illetve az átminősítéssel kapcsolatos egyéb eljárás 
költségei a Méhes Kft-t terheli.  
c) felhatalmazza a Polgármestert a földhivatali eljárással kapcsolatos dokumentumok, 
az a) pont szerinti átminősített ingatlanok elidegenítésére vonatkozó adásvételi szerződés 
aláírására, és az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
17.) Javaslat az ún. V8-as területek telekalakítására vonatkozó ajánlat elfogadására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Haladnunk kell az üggyel, előre dolgozunk. Az Algor Kft. nyújtotta be a 
legjobb ajánlatot. Ezzel kapcsolatban van-e bárkinek kérdése?  
 
Herczeg Mariann képviselő: A bizottsági ülésen is elmondtam, hogy az volt a kérés, hogy a 
kitűzések ne történjenek meg, mert mezőgazdasági művelés alatt van a terület, és ne kelljen az 
oszlopokat kerülgetni.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Rendben. Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány 4675, 4676, 4677, 4678 és 4679 hrsz.-ú területek telekalakítás 
tervdokumentációjának elkészítésével és a szükséges ügyintézési feladatok ellátásával megbízza az 
Algor Kft-t (5440 Kunszentmárton, Érpart u. 40.) bruttó 3.885.946,- Ft összegű díj ellenében a 2014. 
évi költségvetés „számlázott szellemi termékek” költséghelyének terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés aláírására, és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

57/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány 4675, 4676, 4677, 4678 és 4679 hrsz.-ú területek telekalakítás 
tervdokumentációjának elkészítésével és a szükséges ügyintézési feladatok ellátásával megbízza 
az Algor Kft-t (5440 Kunszentmárton, Érpart u. 40.) bruttó 3.885.946,- Ft összegű díj ellenében 
a 2014. évi költségvetés „számlázott szellemi termékek” költséghelyének terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés aláírására, és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 
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A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
18.) Javaslat a Tornacsarnok tűzvédelmi rendszereinek megtervezésére vonatkozó ajánlat 
elfogadására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Ezzel lehetne engem a világból kikergetni, de meg kell terveztetni. 
Szigeti András ajánlata a legjobb. Csak arra kérem a tisztelt Hivatalt, hogy holnap, holnapután 
legyenek aláírva a szerződések, és haladjunk. Köszönöm szépen. Aki egyetért azzal, hogy 
Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Árpád Fejedelem Általános Iskola tornaterme és kiszolgáló épülete (2336 
Dunavarsány, Árpád u. 12.) tűzjelző rendszerének tervezésével megbízza Szigeti András tűzjelző 
tervezőt (TC-10/39/2011) bruttó 488.950 Ft,- díj ellenében a 2014. évi költségvetés költséghelyének 
terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

58/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Árpád Fejedelem Általános Iskola tornaterme és kiszolgáló épülete 
(2336 Dunavarsány, Árpád u. 12.) tűzjelző rendszerének tervezésével megbízza Szigeti 
András tűzjelző tervezőt (TC-10/39/2011) bruttó 488.950 Ft,- díj ellenében a 2014. évi 
költségvetés költséghelyének terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó szerződés aláírására és az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
19.) Javaslat mobiltantermek építésének tervezésére vonatkozó ajánlat elfogadására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Sok a kisgyermek, és remélem, hogy az előrejelzések beigazolódnak, és 
valóban beruházásokra van szükség. Azért kértem, hogy a 19-es és a meghívóban 23-asként szereplő 
napirendi pontok egymás után legyenek tárgyalva, mert azt gondolom, hogy egybe tartoznak, mint 
beruházás. A Tornacsarnokot papírilag, tűzvédelmileg rendbe kell tenni. Azt is gondolom és látom, 
hogy a gyerekeknek helyet kell biztosítani. Remélem, hogy a bővítés a pedagógusoknak is 
elégedettségre ad majd okot, és abban is bízom, hogy a szülőknek is. Jegyző úrnak is megértem azt az 
álláspontját, hogy ha nem kapunk engedélyt valamire, akkor olyan megoldást kell találni, és úgy kell 
dolgozni, hogy engedélyt kapjunk. A Tornacsarnok problémáját szintén értjük, és közben meg fog 
épülni állami támogatásból máshol egy csomó csarnok, és nekünk arra már nem lesz lehetőségünk. Ha 
a Kft. kinövi magát, jó lesz, működőképes, és célt ér, akkor meg kell változtatni azt a Vörösmarty 
utcai ingatlant. Ha nem ér célt, akkor is kell valamilyen városüzemeltetést működtetni hosszú távon, 
akkor meg azért kell megcsinálni. Azt gondolom, hogy a Tornacsarnokot, a Városgazdálkodási Kft. 
épületét és a mobiltantermeket egy közbeszerzési csomagban kellene lefolytatnunk, hogy ne aprózzuk 
el magunkat. Amennyiben úgy döntünk, hogy ezekre szükség van, és meg akarjuk építeni. 
Mindkettőnek most a tervezését fogadjuk el, és bízom benne, hogy májusban egy közbeszerzési kiírást 
tudunk elfogadni. A Tornacsarnoknak és a mobiltantermeknek szeptember 1-jére kész kell lenniük. 
Mind a 2 ház kb. 30 millió forintot fog felemészteni.  
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: A Kft. épületénél is egy, a költségvetésben elfogadotthoz képest 10 millió 
forinttal magasabb bruttó költséget javasolunk majd, tehát azt módosítani kell mindenképpen. Erre 
keretet biztosít a 2013. évi pénzmaradvány. Illetve a fennmaradó 40 millió forintos pénzmaradvány 
átcsoportosításra kerül.  
 
Bóna Zoltán polgármester: A költségvetésünk elég szoros. Nagy bevétellel számoltunk júniusban és 
decemberben. Jött pluszbevétel márciusban, és jön még júniusban, de a nagy bevétel decemberben fog 
jönni. Az iskola kapcsán nem akarunk komplett épületrészt hozzáépíteni a meglévő iskolához, mert ki 
tudja a demográfiai helyzetet és az oktatás finanszírozását előre évekkel, és hogy néhány év múlva az 
oktatás helyzete milyen lesz, azt sem tudjuk. Az Elemi Iskola kertjénél én jelenleg jobb helyszínt nem 
tudok, de tessenek mondani jobbat, ha valaki tud.  
 
Dr. Békássy Szabolcs képviselő: Megismertük a technológiát, és a Fejlesztési Bizottság elfogadásra 
javasolta a határozati javaslatot. Arra felhívták a figyelmünket, hogy fele annyiba kerül, mintha 
hagyományos technológiával készülne.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Azon kevés problémamentes településekhez tartozunk, akik azt mondták, 
hogy igen, tudjuk vállalni.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Az a javaslatom, hogy az előterjesztésben, a határozati javaslatban szereplő 
„bérleti díj” költséghely helyett a „számlázott szellemi termék” költséghely kerüljön.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot. Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Árpád Fejedelem Általános Iskola alsó tagozatos iskolaépület bővítésének 
tervezésével és a szükséges beszerzési műszaki dokumentációk elkészítésével megbízza a KARSÁDI 
ÉS FIA BT-t (2316 Tököl, Duna u. 5/7.) 980.000,- Ft + Áfa díj ellenében a 2014. évi költségvetés 
számlázott szellemi termék költséghelyének terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó tervezési szerződés aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. Kérem, aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

59/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Dunavarsány Árpád Fejedelem Általános Iskola alsó tagozatos iskolaépület 
bővítésének tervezésével és a szükséges beszerzési műszaki dokumentációk 
elkészítésével megbízza a KARSÁDI ÉS FIA BT-t (2316 Tököl, Duna u. 5/7.) 980.000,- 
Ft + Áfa díj ellenében a 2014. évi költségvetés számlázott szellemi termék 
költséghelyének terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a vonatkozó tervezési szerződés aláírására és az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
20.) Javaslat a Dunavarsányi Városgazdálkodási Kft. Vörösmarty u. 147. szám alatt lévő 
telephelyén megvalósítandó új épület tervezőjének kiválasztására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Itt is Karsádi úr adta a legelőnyösebb ajánlatot. A Városgazdálkodási 
Kft. üzleti tervével kapcsolatban egy kis tájékoztatást szeretnénk kérni.  
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Ács Sándor ügyvezető: A beszámolóval együtt fogjuk hozni az üzleti tervet is. Most mi a kérdés?  
 
Bóna Zoltán polgármester: Konkrét kérdés nincs, csak minél előbb várjuk, hogy jöjjön be. Szerintem 
néhány mondatot tudsz róla mondani.  
 
Ács Sándor ügyvezető: A fejlesztéseket sorba véve meg kell említenem, hogy megcsináltuk azokat a 
beszerzéseket, amelyek mentén a beszerzési árakat sikerült lenyomni, és alacsonyabb értéken 
vásároljuk az alapanyagokat, mint korábban, viszont tartós szerződéseket kötöttünk. Ennek 
megfelelően most olcsóbban tudjuk üzemeltetni a konyhát. Illetve néhány kiegészítő eszköz 
vásárlásával a kapacitásunkat is egy kicsit feljebb tudtuk tolni. Nem töltjük fel a létszámot, hanem a 
hiányzások, szabadságok és egyéb kiesések esetén túlórával oldjuk meg a hiányzó létszám pótlását. Ez 
a túlóra kevesebb összegből kijön, mintha plusz létszámot kellene finanszírozni. Egyéb területek: 
elmaradt a várva várt hóesés, ennek megfelelően nem tudjuk, hogy megfelelően működik-e a 
rendszerünk, mert nem tudtuk kipróbálni. Ez az önkormányzat részéről nagyon jó, mert nem kellett 
havat lapátolni, tehát megtakarított, viszont a Kft-nek nem volt bevétele ebből a tevékenységből, ami 
elég érzékenyen érintett minket. A kertészeti munkáknál azt remélem, hogy látni lehet, hogy a fű 
nyírva van, a parkok gondozva, virágok öntözve, tehát a parkok állapota kevésbé szúr szemet, mint 
korábban. A gondnoksági és a takarítási feladatoknál sikerült most már tisztázni, hogy kinek mi a 
feladata. Úgy tűnik, hogy ez a része, hogy mit kell takarítanunk, és mit nem, most már tiszta. Úgy 
tűnik, hogy a gondnoksági feladatok tisztázása is rendben van. Az a része is rendben van, hogy a 
munkavállalóknak milyen a felszereltsége. Mindenki, minden eszközt megkaphatott, fogótól a lapátig, 
szerszámig, vagy takarító eszközig és tisztítószerig, annak érdekében, hogy minőségi munkát lehessen 
végezni. Most az a része következik, hogy ezek az emberek tudnak-e és akarnak-e mindent csinálni. 
Ebben a tekintetben úgy tűnik, hogy változásokat kell végrehajtani, ezt már el is kezdtük. Volt, aki 
önmaga felmondott, és úgy ítélte meg, hogy nem kíván részt venni ebben a más stílusú 
munkavégzésben. Belekezdtünk volna egy házfelújításba, de műszaki és egyéb okok miatt ezt most 
nem tudjuk megcsinálni, de a tereprendezés – függetlenül attól, hogy a Kft. milyen módon működik, 
vagy nem működik – és egy olyan típusú szolgáltató hely mindenképpen szükséges, amire egy 
városnak szüksége van. Ennek megfelelően azt javaslom én is, hogy ezt a tervezési feladatot adja ki az 
önkormányzat. Hiszen egy döntési helyzetben van, hogy épít, vagy nem épít, illetve ha igen, akkor 
milyet épít, és kinek épít.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm szépen. Van-e kérdés?  
 
Herczeg Mariann képviselő: Az egyik előterjesztés mellékleteként itt van egy skicc. Ez kerülne 
megépítésre, ezt egyeztettétek? 
 
Ács Sándor ügyvezető: Ez az a tervezési program, amit a Kft. javasol, hogy milyen típusú épület 
valósuljon meg. Ez nem a tervező véleménye, ez a mi szakmai javaslatunk, természetesen ezt át kell 
nézni, hogy építésztechnikailag és az előírásoknak megfelelő legyen. Ebben a pillanatban a Kft. 
dolgozóinak nem tudok biztosítani tisztálkodási, étkezési lehetőséget, és ez törvényellenes állapot. 
Mint munkáltató nem tudok a törvényeknek megfelelő lehetőségeket biztosítani. Ezért szükséges az, 
hogy öltöző és étkezési lehetőség is legyen a dolgozóknak.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Ez természetes. Én csak azt szeretném kérdezni, hogy a 2 db iroda 
elégséges?  
 
Ács Sándor ügyvezető: Abszolút.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Köszönöm. Akkor ez úgyis egyeztetve lesz a tervezővel, mikor a 
folyamat elindul.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm szépen Amennyiben nincs több kérdés, akkor ismertetem a 
határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
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a) megbízza a Karsádi és Fia Bt-t (2316 Tököl, Duna u. 5/7a) a Dunavarsányi Városgazdálkodási 
Kft. telephelyén (2336 Dunavarsány, Vörösmarty u. 147.) megépítendő új iroda- és raktárépület 
tervezési munkálataival bruttó 666.750,- Ft díj ellenében a 2014. évi költségvetés épület-felújítás 
előirányzata terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a tervezési szerződés aláírására és az egyéb szükséges intézkedések 
megtételére. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

60/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) megbízza a Karsádi és Fia Bt.-t (2316 Tököl, Duna u. 5/7a) a Dunavarsányi 
Városgazdálkodási Kft. telephelyén (2336 Dunavarsány, Vörösmarty u. 147.) 
megépítendő új iroda- és raktárépület tervezési munkálataival bruttó 666.750,- Ft díj 
ellenében a 2014. évi költségvetés épület-felújítás előirányzata terhére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a tervezési szerződés aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
21.) Javaslat a 2014. évi útburkolat-felújítási koncepció elfogadására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Elég sok fejtörést okoz ez mindannyiunknak, legyen az városlakó, vagy 
döntéshozó bizottság, vagy a polgármester. Újra mondom, hogy úgy tűnik, mintha lenne pénzünk, de 
igazából azért óvatosnak kell lennünk. A Fejlesztési Bizottság jóváhagyta a tervet, amely az eredeti 
előterjesztésben volt. A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság pedig – miután ez a dolga – javasolta, 
hogy maradjunk a régebbi, kiegészítetlen tervünknél. Mindenkinek igaza van. Az előterjesztés 
részemről is úgy született meg, hogy jó, csináljunk valamit, de mit csináljunk, és hogyan? 
 
Dr. Békássy Szabolcs képviselő: Kiegészíteném azért annyival, hogy nyilván mi is úgy hagytuk jóvá 
ezt a koncepciót, hogy azzal maximálisan egyet értünk, de csak ha erre a költségvetésben megtaláljuk 
a fedezetet, és át is dobtuk a labdát a Pénzügyi Bizottságnak.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Próbáltuk elkapni.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Azt látom, hogy ha most már tényleg a Tornacsarnok is rendben lesz, és 
megújul, kiegészül a szükséges dolgokkal, akkor ott valamennyi parkolót ki kell alakítani, normálissá 
kell tenni ott a környéket. Viszont úgy érdemes normálissá tenni, ha kap az út egy új burkolatot, a 
Cserkészháztól a Kossuth Lajos utcáig. A Sport utca most már tényleg a településünk problematikus 
utcája, az egy makadámút, ráadásul buszközlekedés is van, azt ott meg kell oldanunk. A Kisvarsány-
Nagyvarsány bekötőút pedig az utolsókat rúgja. Aki biciklivel jár, az pontosan tudja, és aki autóval az 
is kezdi már érezni. Nagyon sokat beszélgettünk Zolival is, hogy a Nyár utcáig menjünk-e el, vagy 
lejöjjünk a Vörösmarty utcáig? Ha csak nem jön valami brutális dolog a közbeszerzésbe, vagy az 
anyagi helyzetünkbe, akkor azt látom, hogy ha a Nyár utcáig megcsináljuk, akkor évekig nem fog 
történni semmi a Nyár utcától. Az új hivatal el fog vinni erős két évet ennek az önkormányzatnak az 
életéből, az építéssel, a berendezéssel stb. Én akár decemberi kifizetéssel, de megcsinálnám a 
Kisvarsány-Nagyvarsány összekötő utat. Továbbra is tartom a javaslatomat. Ami fedezet lenne, az a 
KEOP pályázat (iskolák hőszigetelése) 30 millió forintja, mert ha nyerünk is idén, akkor ebben a 
tanévben biztos, hogy nem kerül megvalósításra. Az ott a költségvetésben egy átcsoportosítható forrás. 
Április közepe van, ilyen dolgokban nem fog döntés születni legalább másfél-két hónapig. A Hóvirág 
és az Attila utca felújítását – elnézést kérve az ott élőktől – elhalasztjuk, és onnan leveszünk 10 milliót.  
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: Ez a 141 milliós tétel finanszírozható. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Ezt most levettem 131 millióra, a Hóvirág és Attila utca kizárásával.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Én nem akarok ellened érvelni, de megvan a fedezet rá. Ugyanis 80 millió 
volt az előirányzatban, meg kell emelni ezt az előirányzatot bruttó 61 millió forinttal, ebből 40 
milliónak a fedezete megvan a 2013. évi szabad pénzmaradványból. És maradt egy 21 milliós költség, 
amiről tegnap még azt mondtuk, hogy nincs rá forrás. A forrás biztosított abban az esetben, ha az 
energetikai korszerűsítésre, tehát a pályázatra félretett harmincegynéhány millió forintos előirányzatot 
átcsoportosítjuk. Ahogy Polgármester úr mondta, nagy valószínűséggel ezt a pályázatot el fogják 
bírálni, de a megvalósulási idők miatt itt lehetőség van arra, hogy ezt az összeget átcsoportosítsuk, 
átvezessük az útfelújítások fedezetére. Akkor az előterjesztésben szereplő koncepció megvalósítható. 
Tehát annak a 21 milliós hiánynak megtaláltuk ilyetén formán a fedezetét, természetesen csak akkor, 
ha a testület is úgy gondolja, hogy ezt a 30 milliót erre átcsoportosítja.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Tájékoztatásul elmondom, mert még nem mondtam, hogy 10 napon belül 
aláírják a szerződést egy háromtagú konzorciummal a Magyar Közútnál a körforgalomra. Maximum 
30 napjuk van megcsinálni a kiviteli tervet, tehát májusban el fognak indulni a gépek. Hogy 200 
milliót költsön a település útépítésre az tényleg rengeteg.  
 
Száger Gyula képviselő: Pont ezt mondtuk tegnap a bizottsági ülésen is. A körforgalomra rá kell még 
tennünk költséget, szerintem a mobilépületek is többe fognak kerülni egy-egy tízessel.  
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: És ne adj’ Isten, ha szeptemberben még nem lesz 
berendezve a mobiltanterem, akkor be kell rendeznünk.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Én jegyzetelgettem és skiccelgettem azokról a javaslatokról, amik itt 
most elhangzottak. Tervezésre és festésre, és a Trianon park felújítására 13 milliót fogunk költeni.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Tudom, de ezek benne vannak a költségvetésben.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Egy része. Ha nagyságrendileg 30 millió körül áll meg a mobiliskola, és 
nagyságrendileg 30 millió körül a Kft. épülete, most 140 millióért szeretnénk utat építeni, és a 
körforgalomról még nem tudjuk, hogy mi van. Rendben, hogy lesz, de nem tudjuk, hogy kell-e még 
hozzá pénzt adnunk. A DTV Zrt. felé van egy elkötelezettségünk, ha jól tudom. Igazából azt érezzük, 
hogy nem szeretnénk a legutolsó forintunkat kisöpörni, hiszen jövőre szeretnénk belefogni egy 
hivatalépítésbe. Annak sem tehetjük ki az új testületet, hogy egy rakás mínusszal fogjon ebbe bele, 
hiszen mi kezdtük el az egészet, és bízunk benne, hogy az utódaink ezt tovább viszik.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Én nem erőltetném ezt olyan nagyon, de a Sport utca már nagyon rossz 
állapotban van.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A Sport és az Arany János utca nem is volt kérdés. Nem az útfelújítás 
ellen vagyunk, csak keressük rá a forintokat.  
 
Száger Gyula képviselő: Az is igaz, ha most elhalasztjuk, akkor nem lesz megcsinálva jó pár évig, az 
biztos. De ha valaki még valami pénzt talál, vagy valami pénzeszközt elő tudnánk teremteni, az jó 
lenne. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Ha tudnánk azt biztosan, hogy a DTV Zrt. felé az állam konszolidál 
minket, akkor itt azt csinálnánk, amit csak akarnánk. De ezekben a hetekben ezt ne is várjuk.  
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: A közbeszerzést akkor tudjuk kiírni, ha a fedezet rendelkezésünkre áll, ami 
papírforma szerint – még egyszer mondom – megvan, de a gyakorlat szerint mindenhol várhatóak 
plusz költségek, csúszások.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Ezt beszéltük mi is tegnap, hogy nem nagyon emlékszünk olyan 
önkormányzati beruházásra, ami fillérre pontosan annyiba került, amennyi a tervekben szerepelt. 
Mindegyikhez hozzá kellett tenni valamennyi költséget.  
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: És mikor kezdenénk el az utat? 
 
Bóna Zoltán polgármester: Azt is nyáron. Azt fel kell marni, és a melegen hengerelt aszfalthoz 30 
fok kell.  
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Talán június végén tudnánk egy új számítást végezni, mert 
addigra meglesz a júniusi bevétel.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Igen, de addigra sehonnan nem fogjuk tudni, hogy érkezik-e bármilyen 
konszolidáció.  
 
Mekler Andrea képviselő: Bocsánat, de ha a körforgalmat elkezdik építeni, célszerű ugyanakkor utat 
építeni arrafelé? Merthogy sokan szerintem arra fognak járni, és nem Erőspuszta felé, mert ott meg 
keskeny az út.  
 
Bóna Zoltán polgármester: A körforgalom miatti forgalomkorlátozás néhány nap, szerintem.  
 
Száger Gyula képviselő: Ezt az utat, ha építenénk, ez is gyorsan menne.  
 
Dr. Békássy Szabolcs képviselő: A körforgalom pontos összegét mikor tudjuk meg? 
 
Bóna Zoltán polgármester: Az megvan. Tudjuk, hogy 10 millióval kerülne többe. Azt nem tudom, 
hogy összességében, vagy csak a felét kellene nekünk kifizetni. Jó, akkor az a javaslatom, hogy most 
fogadjuk el az Arany János utca, Sport utca, Nyár utca felújítását, és ha még átnézzük a költségvetést, 
és valami pozitívan változik addig, akkor majd a közbeszerzési kiírást a meglévő forrásokhoz mérten 
kiegészítjük. Így még 2-3 hetet nyerünk. Ismertetem a határozati javaslatot:  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja a 
2014. évi útburkolat-felújítási (útalap erősítési) koncepciót azzal, hogy a megvalósítás a rendelkezésre 
álló költségvetési keret terhéig, azaz 80 millió forintig, az Arany János utca (parkolóval), a Sport utca 
és a Nyár utca felújítására terjedjen ki. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

61/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja 

a 2014. évi útburkolat-felújítási (útalap erősítési) koncepciót azzal, hogy a megvalósítás a 
rendelkezésre álló költségvetési keret terhéig, azaz 80 millió forintig, az Arany János utca 
(parkolóval), a Sport utca és a Nyár utca felújítására terjedjen ki. 

b) felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 
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A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
22.) Javaslat a „Dunavarsányi Petőfi-tó Horgász Egyesület” névhasználati kérelmének 
elfogadására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Behozták a kérelmet, én pedig megadtam a hozzájárulást a 
névhasználathoz, amit a rendelet szerint utólag a testületnek jóvá kell hagynia. Amennyiben 
egyetértünk azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Dunavarsányi 
Petőfi-tó Horgász Egyesület” részére a „Dunavarsány” városnév határozatlan ideig történő 
használatához megadott polgármesteri hozzájárulást tudomásul veszi, egyben felkéri a Polgármestert a 
szükséges intézkedések megtételére, kézfeltartással jelezzük.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

62/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Dunavarsányi Petőfi-tó 
Horgász Egyesület” részére a „Dunavarsány” városnév határozatlan ideig történő 
használatához megadott polgármesteri hozzájárulást tudomásul veszi, egyben felkéri a 
Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 

23.) Javaslat a közbiztonság növelését biztosító térfigyelő kamerarendszer kiépítésére 
vonatkozó pályázat benyújtására 
 
Bóna Zoltán polgármester: E tárgyban ez lesz a negyedik nekifutásunk, de csináljuk. Amennyiben 
egyetértünk, azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a közbiztonság növelését szolgáló önkormányzati fejlesztések támogatásáról szóló 
28/2014.(IV.1.) BM rendeletben foglaltak szerint Dunavarsány településen a közbiztonság növelését 
biztosító rendszer kiépítésének szándékával pályázatot nyújt be. 
b) a közbiztonsági rendszer kiépítésére vonatkozó pályázat várható bruttó összköltségét 11.430.000,- 
Ft-ban határozza meg. 
a) felhatalmazza a Polgármester a pályázat benyújtásához szükséges intézkedések megtételére és a 
pályázat benyújtására, kézfeltartással jelezzük.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

63/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a közbiztonság növelését szolgáló önkormányzati fejlesztések támogatásáról szóló 

28/2014.(IV.1.) BM rendeletben foglaltak szerint Dunavarsány településen a közbiztonság 
növelését biztosító rendszer kiépítésének szándékával pályázatot nyújt be. 

b) a közbiztonsági rendszer kiépítésére vonatkozó pályázat várható bruttó összköltségét 
11.430.000,- Ft-ban határozza meg. 

c) felhatalmazza a Polgármester a pályázat benyújtásához szükséges intézkedések 
megtételére és a pályázat benyújtására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 
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A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
24.) Javaslat a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskola átszervezésének 
véleményezésére 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A mobiltantermek miatti maximális létszámváltozások kerültek átvezetésre 
a dokumentumokban, ezt kell véleményeznie a testületnek. Ez egy formális dolog. Kérik, hogy ezt 
támogassuk határozatban, illetve majd a jegyzőkönyv részletet is elküldjük.  
 
Vas Zoltánné iskolaigazgató: Illetve tartalmi változás is igazából, mert a Kossuth Lajos utca 35. 
szám alatti telephelyen integrált nevelés is lesz, és ezen túl nemzetiségi nevelés-oktatás is, ami eddig 
nem volt. Ezeket kellett átvezetni.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Van-e kérdés a napirendi ponthoz? /Nem hangzik el kérdés/ Amennyiben 
egyetértünk azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelen határozat 
meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti táblázatban meghatározott, 7 pontba 
foglalt, a Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskolát érintő átszervezéseket véleményezte, és az 
abban foglaltakkal egyetért, kézfeltartással jelezzük.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  
 

64/2014. (IV. 15.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelen határozat meghozatalát 
segítő előterjesztés 2. számú melléklete szerinti táblázatban meghatározott, 7 pontba foglalt, a 
Dunavarsányi Árpád Fejedelem Általános Iskolát érintő átszervezéseket véleményezte, és az 
abban foglaltakkal egyetért. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képzi. 
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm szépen. Van-e bárkinek további kérdése, felvetése? 
Amennyiben nincs, akkor megköszönöm a vendégeinknek a mai ülésen való megjelenést, a 
hozzászólásokat, a nyílt ülést bezárom. /1856 h/. A testület néhány perc szünet után zárt ülés keretein 
belül folytatja munkáját.  
 
A nyílt ülés jegyzőkönyve 1856 órakor lezárásra kerül.  
 

K.m.f. 
 
 
 

  Bóna Zoltán       dr. Szilágyi Ákos  
  polgármester   jegyző 
 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 

 Dr. Kun Lászlóné      Mekler Andrea  
      képviselő             képviselő 
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